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3. Evalueringer af Arrangementer

0.1 Tilstedeværende

Fra BEST: Andreas Søndergaard Nielsen , Lasse Messell Desdorf , Iben Caroline
Stoltze , Mathias Roed Nielsen , Jeppe Kjær Damgaard Nielsen , Jason Benjamin
Andersen , Mikkel Dahl Andreasen og Malthe Christensen .

1 Formalia

⋆ Andreas Søndergaard Nielsen holder mødet.

⋆ Mikkel Dahl Andreasen er referent.

Vi har tidligere fået penge fra iNASCON hvilket har holdt os flydende
selvom at vi har været på nedgang. Denne og forrige BEST har dog fået vendt
det om så vi ikke længere er i rødt.

Vi har fået brok fra rengøringspersonalet om at vi ikke gør ordentligt rent efter
fredagsbaren. Andreas Søndergaard Nielsen er gennemgået hvordan man skal
gøre rent.

2 Nanorama Status

Det er blevet diskuteret om vi skal rykke hytteturen til om foråret. Vi lader
det ligge til næste BEST, da det umiddelbart ikke er nødvendigt.

Andreas Søndergaard Nielsen foreslår at der skal gøres noget ved medlems-
indflationen for nogle af udvalgene og at der skal være nogle nye retningslinjer
for udvalgene.

Der er blevet foreslået et nyt BESTmedlem (rusmedlem eller drinkansvar-
lig), men det er umiddelbart ikke nødvendigt.

3 Evalueringer af Arrangementer

22/03 - Integrationsbar

• Vi formåede at evakuere baren effektivt.

• Vi fandt ud af at iNANO havde et overskud.

• Der var en dør som brandmændene ikke kunne åbne.

• Ellers fint.

05/04 - TDF (april)

• Det regnede meget.

• Pizzaen var forsinket.
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3. Evalueringer af Arrangementer

• Ellers fint.

12/04 - Vinsmagning

• Morten Foss gjorde det godt.

• Der var en smule korkprop portvinene.

19/04 - Paintball

• Det gik godt.

• De skød hinanden og fik nogle blå mærker.

• De fik de til en god pris.

19/04 - Sloth Lab

• Rigtig godt.

• Armbåndssystemet virkede fint.

• De solgte en masse merch.

• Sloth Lab hyggede sig.

25/04 - Te smagning

• De fik kinesiske snacks.

26/04 - Brun Bodega Bar

• Fed bar.

03/05 - Nanocamp til Kapsejlads

• Der var ikke så mange til at rydde op.

• Vi fik et banner. Vi har det stadig.

10/05 - Nanoramas 19. års fødselsdag

• Kaninen var god underholdning.

• Pattegrismanden kørte til Silkeborg for andet år i træk.

• Gik ret godt.

17/05 - NPC bar

• "Det var banger- Andreas Søndergaard Nielsen .

• Blev ret kaotisk til sidst.

23/05 - Virksomhedsbesøg Sulfilogger

• De var 4 personer af sted.

3



3. Evalueringer af Arrangementer

• De så deres fabrikshald og så fik noget info.

• "Rimeligt banger"

31/05 - Spike en nano

• Startede med at regne, men det stoppede igen.

• Det var hyggeligt.

25/06 - DISNEY’s EM Watchalong

• Det var fint.

11/08 - Kanotur på Aarhus Å

• Er blevet udskudt / aflyst.

16/08 - Udvalgsfest

• Folk blev fulde.

09/09 - TIMINI

• "Der var kun positive ting"

• De har tænkt sig at komme på besøg hos os når vi har næste fødsels-
dagsfest.

• God tur og godt arrangeret.

15/09 - Vandretur i Mols Bjerge

• Det var fedt.

• Vejret var godt.

• De så nogle køer og forskellige ting.

20/09 - Musik du ik’ kender bar

• Musikken skulle have været højere i starten og bassen skulle have været
mindre i starten.

• God pubquiz.

• Der kom mange udefra efter kl. 22.

• Noget af musikken var måske lidt for meget i den "acceptable"del.

• Godt event.

27/09 - Grønfest

• Sjovt og grønt.

• Stoledansen gik fint. Fremover lad være med at smide David når Chri-
stian bliver smidt ud.
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4. Udvalgene Fremlægger

4 Udvalgene Fremlægger

Pynteudvalget:

• Sofus fremlægger.

• De har pyntet op til festerne.

• Sofus går af som pynteformand og Oliver tager over.

• Sofus fortsætter ikke som pynteformand hvis han får en PhD. Han
overtager heller ikke næstformandsposten.

• Christian vil gerne have noget stærkere pap.

• Folk vil gerne have flere pyntearrangementer.

TIMINIudvalget:

• David fremlægger.

• Ændrer navnet på udvalget til "Ambassaden"da de gerne vil tage kontakt
til flere andre festforeninger, eventuelt fra Sverige, Island og Finland.

• Morten Foss har sagt at "Ambassaden"kan få op mod 5000 kr. fremover
hvis vi ikke kan skaffe penge andre steder fra.

• David har fremlagt om deres tur til TIMINI’s fødselsdagsfest (Buckyball).

– De fik TIMINIs bestyrelse til at bunde en flaske danger Minttu,
mens de stod i rundkreds.

– David synes at vi skal blive inspireret af nogle af deres traditioner.

– De får førsteårsstuderende til at kravle rundt på bjælper ude i en
mose.

– De har "pins"(medaljer) på de forskellige foreninger i som de stu-
dernde bytter frem og tilbage.

Skiudvalget:

• Iben fremlægger.

• De har ikke lavet noget siden sidste GF da skituren ligger i det andet
halvår.

Musikudvalget:

• Jeppe fremlægger.

• Tager delvist kredit for "Musik du ik’ kender bar".

Erhvervsudvalget:

• Karl fremlægger
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6. Idéer og Forslag til Brug af Overskud

• De har været på Sulfilogger.

• De lukker udvalget da der ikke er den største opbakning og alle i
udvalget er gamle.

Håndværkerudvalget:

• Caspar fremlægger.

• Der er ikke blevet lavet noget.

SKVBP+udvalget:

• Mads fremlægger.

• De har lavet diverse ting og har planer resten af semesteret.

• De lukker nok snart udvalget hvis det ikke bliver overtaget af nogen.

DISNEYudvalget:

• Andreas fremlægger.

• Det går nok også snart i opløsning da Andreas snart er færdig.

Komitéen:

• Christian fremlægger.

• Det går nok også snart i opløsning da Paul snart er færdig.

5 Fremlæggelse af Regnskab

Iben Caroline Stoltze gennemgår regnskabet.

Vi har fået et regnskabsprogram, men den er uden moms så det ser lidt
anderledes ud end tidligere.

Vi har haft et overskud på 18000 kr., i forhold til sidste år hvor de havde
et på ca. 7000 kr. hvis man ikke regner iNASCON pengene med. Foreningen
er 11000 kr. mere værd end den var for et år siden.

6 Idéer og Forslag til Brug af Overskud

Gøre klart hvor mange penge der kan gå til udvalgene pr. måned eller halvår.

En flagstang med et gennemsigtigt iNANO flag.

En tunnel til kemi. Der behøver kun at kunne kom vand igennem så vi
kan sende det derover.
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6. Idéer og Forslag til Brug af Overskud

Et nano anneks lavet af DNA origami.

Et toilet inde i renrummet. Alternativt så kan vi købe et kateter (til deling?).

Kridttavler til TØ lokalerne så vi kan undgå de dårlige tuscher. Alterna-
tivt nogle flere tuscher.

Mooncars.

Flere nye pomfritspil.

En terrassevarmer.

Tæpperensning til måtten og den røde løber.

Spilkonsoller.

Et ekstra bordfodboldbord.

Vi skal have viktor til at lave et online bookingsystem.

Et stort poolbord.

Nanoramas bestyrelse skal have sit eget kontor.

Opgradere online booking system så man kan få de lodder som der skyldes.
Afhænger af vores software developer.

Et lufthockey bord.

Et bordtennis bord.

En hundehvalp. Hvis vi har 9 hunde så behøver vi efter signende ikke have
nogen til at passe på dem.

En måde at transportere ting over til fysik uden at man skal lyfte, så vi
skal købe en Boston Dynamics hund.

Et bord med store hjul.

Et ekstra transporttunnel til hunden.

Vanddispenser.

Gratis kaffe.

Food delivery drone til nanokant.
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8. Forslag til Udvalg

Mere tilfældigt pynt.

Vi kan donere vores penge til et godt formål.

Få genmalet baren.

Svævebane over til kemi. "Det er jo en tunnel i minus første".

Willy Wonka Elevater fra Charlie og chokoladefabrikken.

Flere penge til dip til DISNEY arrangementer.

Ny hammer til "slå-søm-i"spil.

7 Forslag til Arrangementer

Vi skal købe gulvvaskeren så den får et navn ligesom Bodil.

Fastelavnsbar.

En fest med spil og konkurrencer.

Ølleteringsløb.

Studietur til Oxford.

Birthe bar med Birthe Kjær sange. Eventuelt som Birthe breezer bar.

8 Forslag til Udvalg

Et medaljeudvalg. Morten Foss kunne eventuelt være med på det.

• Caspar er formand.

• De er ikke helt sikre på navnet endnu.

• 15 ud af 17 stemte for. 2 stemte blankt.

GD-udvalg.

• Marie er formand.

• GD står for garn og druk.

• De strikker og hækler.

• Sidste var de 13 da de havde møde om det.

• 17 ud af 17 stemter for. 0 stemte blankt.
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9. Eventuelt

• De skal præsentere sig til GF i næste uge.

Fødselsdagsfest udvalg 2025.

• Andreas er formand indtil han finder en anden til at tage over.

• Står for at holde vores 20 års jubilæum.

• Det blev stemt ind?

9 Eventuelt
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